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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 7. októbra 2013 

 

Prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel Katona privítal členov klubu hosti  na pravidelnom 
stretnutí klubu v hoteli Korzo.  

Prítomní boli 8 členovia klubu z celkového počtu 16 a 2 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 
1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Rotariánsky strelec - vyhodnotenie a vyúčtovanie: G. Katona, J. Zemanik, Ľ. Lebó 
3., Rorpracované projekty - referát o stave projektu 
     a., Rotary park : Ţ. Szegheo 
     b., STREET WOUROUT park - Ţ. Szegheo 
     c., Basketbalové ihrisko - M. Hrdlik 
4., Hospodárenie klubu I. štvrťrok - J. Miklovič 
5., Prednáška priateľa Zsigu Szegheoa o úspechu svojej firmy na 15.ročníku súťaţe 
    „PROGRESÍVNE, CENOVO DOSTUPNÉ BÝVANIE “ 
6.  Voľná diskusia 
7., Záver 
  
Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu a otvoril stretnutie o 18.00 hod. Na klubovom 
stretnutí sme privítali priateľa L. Maďara z RC Nitra Harmony, ktorý nás pozval na ich klubovú akciu ku 
dňu zaloţenia ČSR do Topolčianok. Akcia sa koná 25-26.10.2013 
Ad 2.  
Prezident klubu vyhodnotil akciu ROTARIÁNSKY STRELEC ako veľmi úspešnú. Na súťaţi sa 
zúčastnilo historicky najviac účastníkov. Zo strany hostí sa stretol s pozitívnými  reakciami. 
J. Zemanik vyzdvihol úroveň akcie. Akcia prebehla bez chýb a organizačných problémov. Od sponzora 
súťaţe priateľa J. Kuracinu majiteľa fy. Grand Power dostal prísľub na budúcoročné sponzorstvo vo 
výške 500 EUR pre víťaza pretekov v steľbe z pištole. J. Kuracina hodnotil celú akciu veľmi pozitívne, 
vychvaloval rodinnú a priateľskú atmosféru pretekov. 
Ľ. Lebó vyhodnotil akciu z finančnej stránky. Akcia sa skončila so ziskom 100 EUR. Hotovosť odovzdal 
pokladníkovi J. Miklovičovi aby výnos z akcie uloţil na klubový účet. 
Prezident klubu vyzval členov klubu, aby sa vyjadrili ako by sa mala zvýšiť úroveň budúcoročnej 
súťaţe. Členovia klubu navrhli nasledovné: 

- Zvýšiť úroveň kateringu ( nie plastové taniere) 
- Zaradiť lukostreľbu ako súťaţnú disciplínu na zadnej strelnici 
- Presunúť termín súťaţe na koniec augusta alebo začiatok septembra 
- Zabezpečiť väčšiu reklamu a PR súťaţe. 

 
Ad 3. 
Pre neúčasť Ţ Szegheoa a M. Hrdlíka sa o bode nediskutovalo. 
 
 

http://15.ro/
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Ad.4.  
J. Miklovič  informoval o hospodárení klubu za I.štvrťrok.  Členský príspevok zaplatili iba 4 členovia 
klubu ( Lebó, Udvaros, Keve, Miklovič). Vyzval  ostatných členov aby svoju povinnosť splnili čo najskôr. 
Ďalej poţiadal, aby pri úhrade pouţívali variabilný symbol: 1/ 2013-14 alebo pod., aby sa platba dala 
ľahko identifikovať. Klub má uhradené všetky svoje záväzky aj voči dištriktu aj voči RI. 
Ad 5. 
Pre neúčasť Ţ Szegheoa sa prednáška nekonala. 
Ad 6. 
G. Katona – pripraviť doklady potrebné na príjem 2% do 21.10.2013!!! 
T. Lang, L. Keve – prepásli sme nezodpovedne účasť na odovzdávaní Mathing grantu v Temešvári. 
Bola to nezopakovateľná šanca na získanie kontaktov s klubmi z USA a z Maďarska. Prečo prezident 
klubu neposlal ani pozdravný list pre RC Temešvár a príjemcom grantu. Obaja naši členovia vyslovili 
svoju pobúrenosť a nespokojnosť. Vedenie klubu berie ich stanovisko na vedomie, ale členovia klubu 
na stretnutí klubu 19.augusta sa rozhodli hlasovaním, ţe sa na odovzdávaní daru v Temešvári sa náš 
klub oficiálne nezúčastní. 
E. Botka – kniha A.Štrbu o Nových Zámkoch je hotová a pripravená na tlač. Autor knihy ţiada náš klub 
o sponzorstvo. Prezident klubu poţiadal priateľa Botku, aby poţiadal autora o predloţenie finančneho 
rozpočtu na vydanie knihy. 
T. Lang – potreba preniesť klubový účet do inej banky kvôli vysokým poplatkom za prevody a za 
vedenie  účtu v Unicredit Bank. Prezident klubu poţiadal priateľa T. Langa, aby overil podmienky 
v iných bankách. 
G. Katona, T.Lang – poţiadali sekretára klubu L. Lebóa, aby zarezervoval na nasledujúce stretnutie 
klubu 14.10.2013 na ktorom bude prednáška pána Šebeja, priestory v reštaurácii STARDUST. 
Ad. 4 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval za účasť a o 20:30 ukončil stretnutie.  Nasledujúce 
stretnutie sa koná 14.10.2013 v priestoroch reštaurácie STARDUST bude prednáška pána Šebeja.  
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             

 


